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1. Avslå förslag till beslut 
 
2. Vidare anföra följande 

 
Utredningen som ligger till grund för beslutet i ärendet är mycket översiktligt och ger ej 
en bra bakgrundsinformation till kostnaderna eller kalkylerna, långsiktigt. Det finns inte 
heller bärande motiv till att det skulle bli billigare med ett avtal med Fortum (saknaden 
är nu bara en miljon).  
 
Vi menar att den bästa lösningen är att välja det miljövänligaste och mest flexibla 
alternativet vilket är om staden själv kan leverera både värme och kyla med nya mer 
miljövänliga energilösningar. En sådan situation genererar dessutom en än större 
motivation för staden att just arbeta med att hitta nya energilösningar. 
Det har idag redan påbörjats insatser för energieffektivisering och installation av 
solceller. Detta arbete måste fortsätta. Det är de viktigaste insatserna för att minska 
energikostnaderna. 
Lokalanvändarna måste även ges möjlighet att själva se sin energiförbrukning och ges 
möjlighet till besparingar. Det måste också bli möjligt att styra värmen så att den slås på 
när människor är i lokalen och stängs av när uppvärmningen inte behövs. 
 
Slutligen skall sägas att det i det här läget är mycket dumt att binda upp sig på ett avtal 
med Fortum som sträcker sig över så lång tid, 10 år. 

 
 
 
 
 
 

 


